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Biro: 

Doteraz sme hovorili o tom, čo je očividné a čo je na povrchu. Rád by som sa opýtal riaditeľa 

technických služieb, či do vpúšti kanalizačných sa v najbližšej budúcnosti namontujú zberné 

nádoby preto lebo poslanci, ktorí bývajú popri Trnávke vidia, že po uliciach chodí výkonné 

čerpadlo, ktoré má veľký problém s vyčistením hlavných kanálov. Hlavné kanály ako tak 

prečistili, trvalo to viac ako mesiac ale tie kanály, ktoré patria mestu, čiže uličné sú zanesené. 

Väčšinou po 40-tich rokoch tie trubky melioračné, ktoré tam boli dané sú zhnité. Tie nádoby, 

ktoré tam chýbajú, tie šachty priepusti sú zaplnené posypovým materiálom a lístím, čiže keď 

príde návalový dážď na tie strechy, ktoré sa tam novo vybudovali tak budeme tam mať 

problém. Sedia tu poslanci, ktorí už mali vodu na prahu vchodu. Je to veľmi podstatná vec 

a bol by som veľmi rád keby sa pán riaditeľ technických služieb vyjadril, či sú vo výhľade 

alebo sú prostriedky na to, aby tie zberné nádoby sa zakúpili a aspoň raz ročne vyčistili od 

toho organického alebo analganického odpadu. 

 

MVDr. Pačuta: 

Nákup týchto zberných košov v takomto rozsahu ako si to táto situácia vyžaduje je skôr 

investičného charakteru ako prevádzky technických služieb, z našich zdrojov, z nášho 

rozpočtu určite nie sme schopní zrealizovať, je to možno do 800 košov a to určite nie. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 28.11.2012 
 

 

 

 

 

 

 


